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	吳鳳科技大學　學生校外實習申請表
WuFeng University Student Off-Campus Internship Application Form
申請日期：　　年　　月　　日　　編號：　　　
Application Date:　　Year　　month　　Day Number:　　　

	申請人資料Applicant Information

	系 名 稱
Department
	
	班　級
Class
	
	性　別
Gender
	□男Male
□女Female

	姓　名
Name
	
	學　號
Student ID
	
	聯絡電話
Contact number
	

	緊急聯絡人
Emergency Contact
	
	緊急聯絡電話
Emergency contact number
	

	通訊地址
Correspondence address
	

	實習機構資料Internship institution information

	實習機構名稱
Name of internship institution
	
	聯絡人
Contact person
	

	實習機構地址
Internship institution address
	
	職　稱
Job title
	

	實習內容
Internship content
	
	聯絡電話
Contact Number
	

	
	
	發函
Need to send a lette
	□是Yes  
□否No

	實習期間
During the internship
	[bookmark: _GoBack]自　　年　　月　　日　～　　　年　　月　　日止。共計　　　天
From __ year __ month __ day to __ year __ month __ day. In total:　　 days

	注意事項Precautions
1.學生於校外實習期間，對未標示詳細操作步驟之設備，切勿擅自啟動，以免發生危險。如有疑問，應先請教現場指導人員。
During off-campus internships, students should not operate any equipment that does not have detailed operating instructions. Doing so may lead to dangerous situations. If in doubt, please consult the on-site supervisor first.
2.實習時，一切以「安全第一」為優先考量。
The principle of "safety first" should always be the top priority during the internship.


您所提供的個人資料，本校僅作為業務執行所需之資料用途，不會將您的個人資料提供予第三人或作其他目的之利用。請詳閱本校個資告知聲明書：http://isms.wfu.edu.tw/node/123。
The personal information you provide will only be used for business purposes. We will not provide your personal information to any third party or use it for any other purpose. Please read our Personal Information Disclosure Statement: http://isms.wfu.edu.tw/node/123 .
